
PROTOKÓŁ NR  9/15
 z posiedzenia Komisji Oświaty,

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu
z dnia 24 czerwca 2015 roku.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz.10.00
Zakończenie posiedzenia: godz. 10.52
Miejsce: sala  konferencyjna  Nr  206  Starostwa  Powiatowego  w  Wałbrzychu,  przy 
al. Wyzwolenia 24.
W posiedzeniu udział wzięli:
Radni  Powiatu  Wałbrzyskiego  ze  składu  stałej  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i 
Promocji Powiatu wg listy obecności stanowiącej Załącznik nr 1 do protokołu.
Goście zaproszeni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska po powitaniu Radnych oraz gości zaproszonych stwierdziła quorum (7 Radnych 
obecnych). Następnie zapytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad (porządek obrad 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
Uwag  nie  zgłoszono  więc  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i 
Promocji Powiatu Dorota Piotrzkowska  przystąpiła do procedury przegłosowania  porządku 
obrad w następującym brzmieniu:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie wprowadzenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli  poszczególnych stopni awansu zawodowego w 
szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat wałbrzyski. 

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  założenia 
Policealnej Szkoły w Szczawnie-Zdroju.

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  nadania 
statutu Zasadniczej Szkole Zawodowej w Szczawnie-Zdroju.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  określenia 
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 
udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć 
nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkołach,  placówkach 
oświatowych, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół , placówek oświatowych i placówek opiekuńczo-
wychowawczych nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – 
Karta Nauczyciela, a także zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w 
formie zaocznej i w kształceniu na odległość.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie wystąpienia 
powiatu  wałbrzyskiego  ze  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja  Turystyczna 
Aglomeracja Wałbrzyska z siedzibą w Wałbrzychu.

8. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2015 roku.
9. Sprawy bieżące. 



Ad. 1
W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (7 Radnych obecnych) Komisja 
przyjęła porządek obrad.

Ad. 2
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie (7 radnych obecnych). 

Ad. 3
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Aneta Błaszkiewicz omówiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  wprowadzenia  regulaminu 
wynagradzania  nauczycieli  poszczególnych  stopni  awansu  zawodowego  w  szkołach  i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat wałbrzyski  (stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu). Obecnie obowiązujący  regulamin nie był aktualizowany od dnia ogłoszenia tj. od 1 
stycznia  2009r.  Powiedziała,  że  największym  modyfikacjom  uległ  Rozdział  III  Dodatek  
motywacyjny  § 3  oraz  Rozdział IV Dodatek funkcyjny  § 4. Zgodnie z zapisami art. 30 ust. 6a 
ustawy  Karta  Nauczyciela  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  (t.j.   Dz.  U.  2014r.  poz.  191,1198)) 
proponowana uchwała została uzgodniona ze związkami zawodowymi. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
W wyniku głosowania 7 za, 0 wstrzymujące się,  0 przeciw (7 radnych obecnych),  Komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia  
trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach  
inicjatywy lokalnej.

Ad. 4
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Aneta Błaszkiewicz omówiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  założenia  Policealnej  Szkoły  w 
Szczawnie-Zdroju (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Szkole Policealnej, przy ul. Kolejowej 
2 w Szczawnie Zdroju, pierwszy statut nadany zostanie odrębną uchwałą. Utworzenie Szkoły 
Policealnej  w  Zespole  Szkół  im  M.  Skłodowskiej  –  Curie  w  Szczawnie  Zdroju  pozwoli 
rozszerzyć  ofertę  edukacyjną  placówki  oraz  pozwoli  powiatowi  wałbrzyskiemu  zapewnić 
odpowiednią formę kształcenia młodzieży w formie kształcenia ustawicznego. Nadmieniła przy 
tym,że szkoła proponuje otwarcie kierunków medycznych takich jak np.: fizjoterapia, opieka nad 
osobami  starszymi.  Dodała,  że  podpisane  już  zostały  wstępne  listy  intencyjne  z  niektórymi 
ośrodkami. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska otworzyła dyskusję.
Radny Leonard Górski  zapytał czy przedmiotowa szkoła będzie wchodziła w skład Zespołu 
Szkół  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie  w Szczawnie-Zdroju  czy  dla  nowo powstałej  placówki 
zostanie powołany nowy dyrektor.
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich  Aneta  Błaszkiewicz 
odpowiedziała, że powoływana placówka nie będzie działała oddzielnie. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
W wyniku głosowania 7 za, 0 wstrzymujące się,  0 przeciw (7 radnych obecnych),  Komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie założenia  
Policealnej Szkoły w Szczawnie-Zdroju.



Ad. 5
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Aneta Błaszkiewicz omówiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie nadania statutu Zasadniczej  Szkole 
Zawodowej w Szczawnie-Zdroju (stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  Zgodnie z art. 5 ust. 5a, 
art. 58 ust. 6 z związku z art. 5c pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. 
U. z 2004 r., Nr 256, poz. 2572, z późn. zm.), w przypadku założenia przez radę powiatu szkoły, 
której  prowadzenie  należy do zadań własnych powiatu,  do kompetencji  rady powiatu należy 
podpisanie aktu założycielskiego tejże szkoły oraz nadanie jej pierwszego statut. Uchwałą Nr 
VII/30/15 z dnia 29 kwietnia 2015 r., Rada Powiatu Wałbrzyskiego założyła Zasadniczą Szkołę 
Zawodową  w  Szczawnie-Zdroju  oraz  nadała  tej  szkole  akt  założycielski,  z  jednoczesnym 
zastrzeżeniem w § 1 ust. 3 ww. uchwały, że statut nadany zostanie szkole odrębną uchwałą. W 
związku z zapisem  § 1 ust.  3 uchwały Nr VII/30/15 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 29 
kwietnia 2015 r., celem realizacji obowiązku wynikającego z art. 58 ust. 6 przywołanej ustawy, 
koniecznym jest podjęcie niniejszej uchwały.  Dodała, że kształcenie będzie obejmowało m.in 
kierunki budowlane oraz zawód krawca.  
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska otworzyła dyskusję.
Radna Ewa Woźniak w nawiązaniu do proponowanego kierunku kształcenia jakim jest zawód 
krawca zapytała czy szkoła zapewni praktyki zawodowe w budynku placówki, czy też praktyki 
będą  odbywały  się  w  zakładach  krawieckich.  Dodała,  że  osobiście  jest  zaangażowana  w 
działania  klastru  Edukacyjnego  „INVEST  in  EDU”  Wałbrzyskiej  Specjalnej  Strefy 
Ekonomicznej i zaznaczyła, że na rynku pracy i wie, że na rynku pracy jest duży popyt na zawód 
szwaczki. Wspomniała, że szkoła mogłaby zarabiać, prowadząc kursy nauki zawodu np. dla osób 
dorosłych,  jednak  w  krótszym  niż  trzyletnim  terminie.  Zwróciła  się  z  zapytaniem  czy 
podejmowane są działania w kierunku utworzenia stanowiska  doradcy zawodowego spośród 
członków rady pedagogicznej, który będzie znał lokalny rynek pracy, czyli taki, który wcześniej 
został w tym kierunku przeszkolony.
Radny Bogusław Uchmanowicz  wspomniał o zapotrzebowaniu na zawód kowala. 
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich  Aneta  Błaszkiewicz 
powiedziała, że celem praktyk zawodowych jest przyzwyczajenie młodzieży do rzeczywistych 
warunków  pracy.  Wspomniała,  że  w  ramach  tzw.  klastra  edukacyjnego  prowadzone  są  już 
wstępne  rozmowy  z  Wałbrzyską  Specjalną   Strefą  Ekonomiczną  oraz  firmą  Wałbrzych 
International Production Sp. z o.o.  Przypomniała, że obecnie funkcję doradcy zawodowego w 
placówkach  oświatowych  pełnią  pedagodzy  szkolni.  W  odniesieniu  zaś  do  organizowania 
kursów  kwalifikacji  zawodowych  powiedziała,  że  każda  szkoła,  która  otwiera  kierunki 
zawodowe posiada możliwość prowadzenia  tego typu zajęć,  które obejmowałyby kształcenie 
teoretyczne  i  praktyczne.  Dodała,  że  w  przypadku  intensywnego  trybu  nauczania,  np. 
wieczorowego, taki kurs mógłby się zakończyć po zdaniu egzaminu kwalifikacji zawodowych, 
już  upływie  trzech  miesięcy.  Nadmieniła,  że  warunkiem  uruchomienia  takiego  kursu  jest 
zadeklarowana minimum 20.osobowa grupa dorosłych osób. Kursy te rozliczane są z subwencji 
oświatowej. W odniesieniu do tzw. grupy zawodów ginących, jak np. kowal, powiedziała, że 
w przypadku kursów kwalifikacyjnych niezbędne byłoby wyposażenie pracowni lub podpisanie 
umowy  z  zakładem  rzemieślniczym,  który  zechciałby  kształcić  uczniów  w  tym  zakresie. 
Wspomniała,  że  w  tym  przypadku  istnieje  możliwość  pozyskania  środków  zewnętrznych 
w ramach tzw. innowacji pedagogicznej. 
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski  odniósł  się  do  propozycji 
utworzenia  pracowni  krawieckiej  w  ww.  placówce  i  powiedział,  że  przedstawiona  sugestia 
zostanie  rozważona po zakończonym naborze  do szkoły,  a  ewentualne  utworzenie  pracowni 
byłoby   finansowane  ze  środków  przyszłorocznego  budżetu  placówki.  W  nawiązaniu  do 
utworzenia  funkcji  doradcy  zawodowego  powiedział,  że  Zarząd  Powiatu  podjął  decyzję  o 
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wyłączeniu  Powiatowej  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  z  Zespołu  Placówek 
Resocjalizacyjnych z siedzibą  w Walimiu, przy ul. Nowa Kolonia 9, do czego, jak przypomniał, 
przychyliła  się również rada powiatu. Obecnie ogłoszony jest nabór na stanowisko dyrektora, 
w którym jednym z kryteriów była  nie  tylko  praca  jako doradcy w placówkach,  ale  przede 
wszystkim,  aby pracownicy poradni  współpracowali  z  pedagogami  szkolnymi.  Zaznaczył,  że 
praca poradni polegać będzie nie tylko na diagnozowaniu dysfunkcji i wydawaniu orzeczenia, 
ale  także na ich zapobieganiu i  leczeniu.  Powiedział,  że w celu usprawnienia pracy poradni, 
Zarząd podjął decyzję o zmianie liczby etatów w placówce, poprzez ich zwiększenie o 2 etaty 
dodatkowo.   Dodał,  że  Zarząd będzie  się  skłaniał,  aby doradca zawodowy był  jednocześnie 
pracownikiem paradni i wspierał również realizowane przez nią działania. 
Radny Leonard  Górski  wyraził  wolę,  aby  przy  ww.  poradni  funkcjonowało  tzw.  wczesne 
wspomaganie rozwoju, które ma na celu pobudzanie i stymulowanie ruchowego, poznawczego, 
emocjonalnego i społecznego rozwoju dziecka od chwili wykrycia u niego niepełnosprawności 
do czasu podjęcia nauki w szkole. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
W wyniku głosowania 7 za, 0 wstrzymujące się,  0 przeciw (7 radnych obecnych),  Komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie nadania  
statutu Zasadniczej Szkole Zawodowej w Szczawnie-Zdroju.

Ad. 6
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Aneta Błaszkiewicz omówiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie określenia  zasad  rozliczania 
tygodniowego  obowiązkowego wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono 
stanowiska kierownicze w szkołach, placówkach oświatowych, zasad zwalniania od obowiązku 
realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół,  placówek 
oświatowych i placówek opiekuńczo-wychowawczych nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy 
z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela,  a także zasad zaliczania do wymiaru godzin 
poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość (stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu). Nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, placówkach 
oświatowych  i  placówkach  opiekuńczo-wychowawczych  prowadzonych  przez  Powiat 
Wałbrzyski, określa się rozmiar obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych określony w art. 42 ust.3 Karty Nauczyciela, o 
liczbę  godzin  zajęć  stanowiącą  różnicę  między  obowiązującym  nauczyciela  tygodniowym 
wymiarem zajęć, a wymiarem określonym w § 2 niniejszej uchwały.
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
W wyniku głosowania 7 za, 0 wstrzymujące się, 0 przeciw (7 radnych obecnych), Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie określenia 
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, placówkach oświatowych, zasad zwalniania od 
obowiązku realizacji  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli  szkół, 
placówek oświatowych i  placówek opiekuńczo-wychowawczych nie wymienionych w art.  42 
ust.  3  ustawy z  dnia  26  stycznia  1982 r.  –  Karta  Nauczyciela,  a  także  zasad  zaliczania  do 
wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość.



Ad. 7 
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska  przedstawiła  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie 
wystąpienia  powiatu  wałbrzyskiego  ze  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja  Turystyczna 
Aglomeracja  Wałbrzyska  z  siedzibą  w  Wałbrzychu  (stanowi  załącznik  nr  8  do  protokołu). 
Następnie otworzyła dyskusję.
Radna  Ewa  Woźniak  wyraziła  opinię  o  potrzebie  kontynuowania  członkostwa  w 
stowarzyszeniu,  zaznaczając  przy  tym konieczność  aktywnego  brania  udziału  w spotkaniach 
członkowskich  z  uwagi  na  efektywność  działań  promocyjnych,  które  powinny  być 
modernizowane i intensyfikowane. 
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof  Kwiatkowski  powiedział,  że informacje o 
podejmowanych działaniach przez stowarzyszenie nie były przekazywane do powiatu w sposób 
właściwy. Powiat wałbrzyski jest jednym z czołowych składkodawców, płaci 8 tys zł, pozostałe 
gminy płacą po ok. 2 tys  zł. brakuje informacji ile wynosi rzeczywisty koszt uczestnictwa, tj. ile 
wynosi  składka,  a  ile  udział  w  projektach,  np.  dotyczących  wydrukowania  materiałów 
promocyjnych. Tak duża składka nie daje odzwierciedlenia na realne działanie tej organizacji. 
Wyraził jednocześnie opinię, że gminy powiatu wałbrzyskiego, jako  uczestnicy Stowarzyszenia 
Lokalna Organizacja Turystyczna Aglomeracja Wałbrzyska z siedzibą w Wałbrzychu doskonale 
reprezentują siebie jako poszczególne składniki tej organizacji.  Zaznaczył, że rolą powiatu jest 
promowanie wszystkim ośmiu gmin wchodzących w skład powiatu, a w szczególności lokalnych 
atrakcji, gastronomii i noclegów. 
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura powiedział, że Zarządowi Powiatu zależy na efektywnym 
wydatkowaniu środków finansowych na promocję wszystkich gmin powiatu wałbrzyskiego. 
Radna  Ewa  Woźniak  wyraziła  opinię,  że  obecność  osób  delegowanych  z  ramienia  gmin 
powiatu  zwiększyłaby  efektywność  działań  promocyjnych  podejmowanych  przez 
stowarzyszenie.  Według radnej,  broszury i  książeczki  promocyjne  nie odnoszą zamierzonego 
efektu.  Powiedziała,  że  aby  promocja  powiatu  odnosiła  sukcesy,  należałoby  się  wiązać 
z organizacjami,  a nie od nich się odłączać.  Wskazała tutaj  również organizacje europejskie. 
Nadmieniła, że każde warunki uczestnictwa można negocjować. 
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich  Aneta  Błaszkiewicz 
powiedziała, że dla powiatu bardziej zasadnym byłoby przystąpienie do organizacji o szerszym 
zasięgu w zakresie podejmowanych działań, jaką jest Dolnośląska Organizacja Turystyczna.
Członek Zarządu Mirosław Potapowicz   powiedział,  że kwota składki członkowskiej, która 
wynosi 8 tys zł. jest nieadekwatna do podejmowanych działań na rzecz promocji. Zarzucił, że 
gminy powiatu wałbrzyskiego są często pomijane, a za wydruk materiałów promocyjnych należy 
ponieść dodatkowe koszty. Powiedział, że bardziej racjonalnym byłoby przeznaczenie tej sumy z 
budżetu powiatu na działania promocyjne, na które Zarząd będzie miał  bezpośredni wpływ. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
W wyniku głosowania 4 za, 1 wstrzymujący się, 2 przeciw (7 radnych obecnych), Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie wystąpienia 
powiatu  wałbrzyskiego  ze  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja  Turystyczna  Aglomeracja 
Wałbrzyska z siedzibą w Wałbrzychu
Ad. 8
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Dorota 
Piotrzkowska przedstawiła propozycję planu pracy Komisji na II półrocze 2015 roku. Następnie 
otworzyła dyskusję. 
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski zaproponował, aby w miesiącu 
sierpniu  br.  zorganizować  połączone  posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i 
Promocji Powiatu wraz z Komisją Budżetu i Rozwoju Powiatu. Tematem posiedzenia byłoby: 
„Omówienie zasad funkcjonowania Zespołu Szkół w Głuszycy”.



Radna  Ewa  Woźniak  zaproponowała,  aby  w  miesiącu  sierpniu  została  przedstawiona 
informacja  na  temat  wyników rekrutacji  do  Zespołu  Szkół  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie  w 
Szczawnie-Zdroju.
Więcej uwag nie zgłoszono zatem Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej 
i Promocji Powiatu Dorota Piotrzkowska poddała pod głosowanie przyjęcie projektu planu 
pracy komisji wraz z zaproponowanymi zmianami.
W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (7 Radnych obecnych) Komisja  
Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu przyjęła Plan pracy na II półrocze 2015r. 
(stanowi zał. Nr 9 ).  
Radna Grażyna Owczarek dołączyła do posiedzenia komisji (8 radnych obecnych).

Ad. 9
W  związku  z  brakiem  dalszych  uwag  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki 
Społecznej i Promocji Powiatu Dorota Piotrzkowska zamknęła posiedzenia Komisji. Na tym 
protokół zakończono.

Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD. 

Protokół sporządziła:
Anna Gromniak

       
 Wiceprzewodnicząca

Komisji Oświaty Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 
               /-/  
 Dorota Piotrzkowska
           

Załączniki do niniejszego protokołu dostępne są w Biurze Rady. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD. 


